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Plukovník Macgregor: Uzavření míru s Ruskem je
existenční hrozbou pro Washington a jeho evropské
spojence (VIDEO)
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RUSKO/UKRAJINA: Uzavření míru s Ruskem v ukrajinském
konfliktu je existenční hrozbou pro Washington a jeho evropské
spojence. Rusko nebude tolerovat ekonomickou, vojenskou a
politickou hegemonii USA. Uvedl to Douglas Macgregor na
kanálu YouTube Stephena Gardnera.

DOUGLAS MACGREGOR, plukovník americké armády ve
výslužbě: 

…Rusové jdou kupředu a všechno drtí, a když se začnou pohybovat
na západ, tak pak to nejvíc pocítí v Evropě a pocítíme to i my u
nás. Evropané, jak víte, jsou v konečném výsledku ekonomicky a
finančně slabší než my.
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Nejvýznamnějšími státy v Evropě jsou Německo a Francie. Německo
je již v hluboké recesi a neexistuje snadná cesta ven. Německo je na
cestě národní sebevraždy od té doby, co se rozhodlo připojit se k
této protiruské zástupné válce.  Nevidím snadný způsob, jak se
Němci z toho dostanou ven. 

S Francií je vše jasné: je to kypící kotel hněvu a nepřátelství, protože
do této země se nahrnuly miliony neevropanů a ohrožují samotnou
existenci Francie – nejen francouzskou národní identitu,
francouzskou historii a kulturu, ale i samotný stát. Zbytek Evropy se
dívá a víte, co se říká o Paříži? Když Paříž kašle, zbytek Evropy
onemocní. Myslím, uvidíte, že se tam stane něco velmi podobného.

Takže, abych to ve zkratce shrnul: je to další způsob ukončení
války. Všichni prostě přijdou na mizinu, podívají se na svoje ztráty a
vypadnou ze hry. 

Navíc Evropané už ustupují, ale my ne, protože upřímně řečeno, 28
miliard dolarů není pro nás nic. Když máš dluh ve výši 34 bilionů
dolarů a poměr dluhu k HDP je téměř 120 procent, jaký je v tom
rozdíl, komu bude záležet na dalších 28 miliardách dolarů? To je
místo, kde jsme. 

Takže to je jedna cesta a je tu i druhá – a všichni to chtějí, ale nikdo
se neodváží. Znamená to, že pokud někdo vystoupí, ať už je to lídr
Evropy nebo dokonce tady ve Spojených státech, a řekne: “chceme
vypadnout ze hry, chceme to ukončit.”  No, nevidím, že by se to ve
Washingtonu dělo, takže jedinou možností, jak k tomu dojít, je, když
se od nás odtrhnou sami Evropané.

Samozřejmě by to jistě znamenalo konec NATO. Evropská unie již je
na systému podpory života. Všichni nenávidí EU. V každé zemi pro
to najdete různé důvody. Němcům se EU nelíbí, protože jsou
unavení být dojnou krávou pro Evropu, ale všichni ostatní Evropané
viní ze svých problémů Němce – to je zvláštní souhrn okolností, ale
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všichni jsou otrávení z EU.  Proto nikdo ve Washingtonu a už vůbec
žádná současná vláda v Evropě není ochoten udělat krok vpřed a
uzavřít mír, protože to pro ně představuje existenční hrozbu.

Jsou to oni, kdo válčí s ruským státem a ruským národem, a ne my,
všichni ostatní. Jsou ve válce, protože se rozhodli, že Rusko je
posledním národním státem, který zůstal v Evropě, který neotevře
své hranice milionům neevropanů a nekřesťanů. 

V Rusku skutečně žije 20-25 procent muslimů, ale tito muslimové
jsou v drtivé většině velmi spokojeni s životem v Rusku, a to
mimochodem není žádná novinka. V roce 1915 se Turci chystali
zahájit islamistickou křížovou výpravu a osvobodit všechny muslimy
z útlaku ruského cara. Přešli Kavkaz a zjistili, že osvobození nikoho
nezajímá, protože lidé byli se životem pod carem docela
spokojeni. Podobnou situaci dnes vidíme v Moskvě.

Rusko se nehodlá vzdát, nehodlá se podřídit naší finanční
hegemonii, nebude tolerovat naši vojenskou hegemonii, nehodlá se
smířit s naší politickou dominancí. 

Takže jediný způsob, jak to ukončit, je, když Evropané vystoupí a
řeknou «dost», a to samozřejmě USA nechtějí, i když upřímně
řečeno, myslím si, že děláme vše, co je v našich silách, aby se to
stalo.
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Watch Video At: https://youtu.be/6KePbmgOLoA

ZDROJ

Zpracoval: Janinna/Pokec24

Prosím podpořte náš projekt!

Bez vaší pomoci se neobejdeme. Vaše příspěvky pomáhají
zvládat opakující se měsíční platby a udržet portál v chodu.
Potřebujeme vaši pomoc a podporu

CZK účet ve FIO bance (správce Slovanský Svět) :

Ú:2902573480/2010
 IBAN:CZ4320100000002902573480 SWIFT: FIOBCZPPXXX

EURO účet ve WISE bank (správce Jie Liang) :

IBAN: BE62967308702361 Swift:TRWIBEB1XXX
 Adresa banky: WISE EUROPE S.A., Avenue Louise 54, Room S52

Brussels 1050, Belgium

                              Děkujeme

https://youtu.be/6KePbmgOLoA
https://www.youtube.com/@StephenGardner1
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Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,
příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji
redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v
žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve
zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
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